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Protokoll nr 12 - Styrelsemöte #7, SvJJF 2022 - 2023

Tid:
2022-10-24, kl. 21:00 - 22:30

Plats:
Digitalt möte via Google Meet

Kallade:
Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Jonatan Dagnå (ledamot),
Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik Wendel (ledamot) och Mike
Wall (suppleant) samt revisor och valberedningen.

§58 FORMALIA

A. Mötets öppnande
Mötet öppnades 21:02

B. Närvarande
Närvarande på detta möte: Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis
(kassör), Jonatan Dagnå (ledamot), Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf
(ledamot), Henrik Wendel (ledamot), Mike Wall (ledamot)

C. Val till mötesordförande och mötessekreterare
Anna-Lena valdes till mötesordförande och Dario valdes till mötessekreterare.

D. Val justeringsperson
Mikael Bengtsson valdes till justeringsperson.

E. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes samt godkändes på mötet.

F. Föregående protokoll
a. Protokoll nr 11, styrelsemöte #6, godkändes av styrelsen.

§59 Utträde ur styrelsen
A. Miranda har begärt utträde ur styrelsen pga personliga skäl, och avsäger sig därmed

uppdraget som sekreterare. Suppleant Mike Wall träder tillfälligt in som ledamot. Till
protokollet förs att Mike Wall ej kan hållas juridiskt ansvarig för beslut tagna av
styrelsen eller federationens firmatecknare innan Mike Walls tillträde.

B. Jonatan väljs till ny sekreterare i Federationen



C. Övrigt praktiskt

§60 EKONOMI

A. Rapporter SvJJF
a. Status

i. Kassören rapporterar att Federationen sedan september har gått från
att ha en god ekonomi, till att i oktober ha akut kris på pengar.

ii. Anledningen till detta är att Federationens deltagande på VM i Abu
Dhabi har blivit mycket dyrare än beräknat - framför allt har
Landslagstruppens resekostnader skenat iväg på ett oförutsett sätt.

iii. För Paralandslaget har Federationen äskat pengar från
Parakommittén som stöd till Paralandslaget. Grundtanken är att
Parakommittén står för 50% och SvJJF står för 50% av
Paralandslagets kostnader.

iv. På grund av ett internt missförstånd har Federationen skickat in
dubbla ansökningar till Parakommittén från två olika håll, vilket har lett
till att en jävsituation uppstått. Frågan om vår ansökan har därför
hänskjutits till SB&K Förbundsstyrelse och de äskade medlen har inte
kommit Federationen tillhanda.

v. Styrelsen tar den uppkomna ekonomiska situationen på största allvar
och inleder omedelbart en undersökning av hur denna situation kan
ha uppstått och hur den på bästa sätt kan hanteras.

vi. Ett  separat arbetsmöte om ekonomin beslutas om till onsdag 26/10 kl
21.00

B. Övrigt
a. Bidragsansökningar.

i. Chikara har skickat in rapport för sin ansökan om bidrag för sitt läger,
men det är ännu ej utbetalt.

§61 MEDLEMSANSÖKNINGAR

A. Nya ansökningar
a. Inga nya medlemsansökningar har inkommit sedan senaste styrelsemötet.

§62 RAPPORTER/UPPFÖLJNING

A. Inkomna meddelanden
a. Diplom för dangrader: bordläggs
b. Förslag från Johan Pettersson om att arrangera SvJJFs årsmöte i samband

med SM 2023
i. Efter diskussion om för- och nackdelar beslutar styrelsen att trots allt

hålla årsmötet i samband med SB&K:s årsmöte 2023-03-24.
c. Redovisning stimulansbidrag Internationellt arbete sker senast 30/10.
d. Information förbundskonferens 2022-10-30

i. SB&K Kansli kontaktas för att undersöka möjligheten för  Jonatan
Dagnå att delta, trots sen anmälan



e. Inkommen information SB&K årsmöte 2023
f. Inkommen information om SB&K Anläggningsguide
g. Inkommen enkät från SB&K Kansli om Kampsportsgalans framtid har

besvarats.
h. Nordic Cup inställt pga för få deltagare. Styrelsen beklagar detta men förstår

situationen.
i. Inbjudan Kampsportsfestival 2-4 december

i. Följa upp inbjudan om att arrangera en Jujutsu-tävling i samband med
detta (2023).

j. Inkommen information om Grand Prix 2022 Athens

B. Rapport Riksläger 2022
a. Väldigt lyckat och omtyckt läger, stor bredd på deltagare och representerade

stilar.
b. Bra kontakter och goda samtal med representanter för de olika stilarna.
c. Lägret återkommer 8-9 september 2023

C. Rapport Domarkurs
a. Lyckad utbildning, ska ses som en första pilot.
b. Utbildningen kommer att utvecklas vidare utifrån den feedback som inkommit.

D. Uppföljning SM 2022
a. Bordläggs till nästa möte

E. Aktivitetskalender 2022-2023
a. Uppdateringar:

i. “Umeå Fight Night” skall läggas upp på kalendern

F. NIU Gymnasiet
a. Uppföljning

Missförståndet om inriktning har diskuterats med Malmö. De har planerat för
Newaza medan Federationen har klargjort att vi avser Jujutsu Fighting. Det
har även förtydligats att att intag endast sker från Skåne- och Malmöregionen
och ej på riksnivå.

Förfrågan utgått till Skåneklubbar om intresse för deltagande. De svar som
inkommit visar att det finns inga intresserade för 2023, 2 intresserade för
2024 och 2 för 2025.

G. Övrigt
a. Uppföljning VM 2018: Arbete pågår, ambition att bli klara innan jul.
b. Dario kontaktat kansliet angående avtal för coacher, väntar svar.

§63 PROJEKT

A. Combat Camp 2023



a. Stöd: Styrelsen diskuterat det förslag som har inkommit om hur lägret skulle
kunna drivas, men konstaterar att det saknas ekonomiska förutsättningar för
att driva detta på föreslaget sätt.

§64 TÄVLING

A. VM 2022
a. Paralandslaget har kommit överens med SvBJJ-förbundet om att även

representera Sverige i BJJ under VM.

B. Tävlingssanktioner
a. Umeå Fight Night: Sanktion godkänd.

C. Duo
a. Återstart: Dario kommer be Isabelle Sarfati och Jesper Kedjevåg att

undersöka möjligheterna för återstart av Duo som utövad tävlingsform.

D. SM 2023
a. Arbetet påbörjas, SM-gruppen för aktiv dialog med möjliga värdorter/-klubbar.

§65 LANDSLAGET

A. Rapporter
a. SB&K kansli efterlyser rapportering från Ju-jutsulandslaget. Styrelsen

diskuterar hur vi kan arbeta med Landslaget så att dess rapportering till
styrelsen och SB&K kan utvecklas.

B. Landslagets ekonomi
a. Förslag om att kalla till separat ekonomimöte med Landslagsledningen efter

VM  för att diskutera hur ekonomin framöver ser ut och vilket utrymme som
finns för att skicka deltagare till olika tävlingar.

C. Hantering av Landslagets öppna läger
a. Federationen/Landslaget har idag ett muntligt avtal med WestFight om att

hantera Landslagets öppna läger via Smoothcomp. Lägren är ett sätt att
finansiera Landslagets verksamhet. Westfight debiterar ut självkostnadspris
för detta.

b. WestFight har ställt frågan till styrelsen om detta är något som skall fortsätta
eller om det är Landslagets administration som ska hantera detta.

c. Om hanteringen ska fortsatt göras av Westfight, önskar WestFight att avtalet i
så fall formaliseras skriftligt och erbjuder sig att ta fram ett förslag till avtal
med samma villkor som tidigare.

d. Styrelsen beslutar att be WestFight att komma in med ett förslag till avtal för
beslut.

§66 UTBILDNING

A. Svensk Domarkurs



a. Utvärdering & fortsättning - bordläggs
b. Arvode för utbildare - bordläggs

B. Inbjudan till internationell Domarkurs
a. Federationen har ställt fråga om vilka krav som finns för att svenska domare

ska kunna gå denna typ av utbildning men ännu ej fått svar.

§67 ÖVRIGA FRÅGOR

A. Kommunikation
a. Jonatan kommer att arbeta med kommunikationsfrågor tillsammans med

Henrik och med stöd av Dario

B. VM Kongress
a. Isabelle meddelar att hon har fått förhinder från att delta på VM-kongressen

§68 FORMALIA

A. Nästa möte
Nästa styrelsemöte, #8, SvJJF 2022 - 2023, planeras preliminärt till 2022-11-21 kl
21:00

B. Feedback
Mycket diskussioner, några frågor bordlades.

C. Mötet avslutas
Mötet avslutades kl. 22:38

Detta protokoll signeras av:

Dario Lopez Kästen Anna-Lena Löf Mikael Bengtsson
Sekreterare Ordförande Justeringsperson


